
Protokół

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy
odbytego w dniu L8 grudnia 20L8 roku.

Posiedzenie wszystkich Komisji Rady Gminy otworzył PrzewodnrcZqcy. 
Rady Gminy Piotr Gonerka' który powitał radnych oraz:
- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Skarbnika Gminy Bogumiłę Wyciszki ewt'cz,

- Radcę Prawnego Zygmunta Ptaka,
- Prezesa GLKS w Fałkowie Huberta Szymczyka,
Następni e pr zekazał on prowa dzęnie p o s iedzenia Przewo dni cz ęcemu Ko mi sj i
Spraw obywatelskich Bogusławowi Bartosowi.
Stwierdził. on, ze na stan Rady 15 radnych zgodnie zlistą obecności we

wspólnym posiedzeniu Komisj i udział.bierzę 15 radnych co stanowi quorum do

podejmowania prawomocnych decyzjt.
Lista obecności radnych stanowi załqczntk nr 1 do protokołu.
Lista obecno ści pozostałych uczestników posiedzenia stanow t załqczntk

nr 2 do niniejszego protokołu.

Następnie prowadz4cy posiedzenie zwróclł się o zgłaszanie zmian do
przesłanego wraz Z zaproszeniami porz4dku posiedzenia.

W tym temacie głos zabrał.a Skarbnik Gminy Bogumita Wyciszki ęw1'cz)

która zwróciła się o wprowadzenie do porzędku posiedzenia:
- Zapoznanie się Z proponowanymi zmianarrti w budzecie Gminy Fatków na

201 8 rok oraz zml.anarni Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy.
- omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie metody ustalenia
optaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opł.aty,

Radni j edno gło ś nie przyjęli wnio skowane zmiany oTaZ porz4dek

Posisdzenia w następuj 4cym brzmieniu:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2. P rzyjęcie poru4dku po sied zenia.
3, Zapoznanie się Z proponowanymi Zmlanami w budzecie Gminy Fałków na

2018 rok oraz zmianami Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy.
4. omówienie i zaopiniowanie projektu budzetu Gminy t zadńrzeczowych

na2019 rok.
5. omówienie i zaopiniowanię projektu uchwały w sprawie metody ustalenia

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty.

6. opracowanię planów pracy Komisji na 2019 rok.
J . Przerwa w posiedzeniu.
8. omówienie i zaopiniowanie projektu Statutu Gminy Fatków.
9. Wnioskti zapytania, sprawy róŻne.
1 0 .Zakoitczenię po siedzenia.



Ad.pkt.3.
Na wstępie głos zabrała Skarbnik Gminy Bogumiła Wyciszkiewtcz, która

omówiła propozycj ę zmiando budżetu Gminy.-na rok biezący.

Sę to zmiany zarówno w planie dochodów jak i wydatków budzetu Gminy.

Skarbnik Gminy poinformowała równiei o proponowanych zmtanachw
Prognozie Finansowej Gminy Fałków.
Na zakoń czenie udzięllła dodatkowych wyj aśnień doty czqcych omawianego

tematu.

Ad.pkt.4.
Głos ponownie zabrała Skarbnik Gminy Bogumiła Wyciszkięw|cz

i omówiła projekt budzetu Gminy na2019 rok.

Jak poinformówała projekt budzetu Gminy opracowany zostat w oparciu o:

. ustawę z dnta 8 marca 1990 roku o SamorzQdzie gmintrYffi,

- ustawę z dnia}/ sierpnia}}}9 roku o finansach publicznych,
- pismo Ministra Finansów z dnla If października 2018 roku,

- pi.-o Wojewody Świętokrzyskiego z dnia24 października 2018 roku

u'tului4.. wielkośó dochodów budżetowych i dotacji celowych nazadanta

zlecone,
- pismo Krajowego Biura Wyborczego Delegatutaw Kielcach z dnia 01

paździemikafOl8 roku o wstępnej kwocie dotacji przęznaczonej na zadanta

zwlqZane z prowadzeniem i aktualizacjq stałego rejestru wyborców na 2019 rok'
. propozycje planów finansowych jednostek buÓietowych,
Gmina na2O19 rok otrzymałazbudzetupaństwa subwencję ogóln4 w
wysokości 8 269 119,00 zł. sL<ł'adaj4cę się z następujących częścl'

- subwencji oświatowej
- subwencj i wyrówn aw czej
- subwencj i równow azqceJ
Budżet Gminy na20l9 rok po stronie dochodów zamyka się kwotę
23 830 432,f6 w tym :

dochody btezqce 19186138,00 zł,

dochody maj4tkowe 4 044 294,26 zŁ,

Jak dalej poinformowała Skarbnik Gminy przy ustalaniu strony

dochodowej bujzetu na2019 rok pod uwagę wzięto przewidywane wykonanie

poszczęgolnych źrodet.dochodów za rok2018 jak równiez mozliwośó

.''yskania wpływów w 2OI9 roku uwzględniajqc wskaŹnikl'wa|oryzacjt
podatków i ópłat lokalnych orazinflacji (f,3%) określonychprzez Ministerstwo

Finansów.
Przy ustalaniu strony wydatkowej budżetu na20L9 rok uwzględniono

wykonanię za9 miesięcy 2018 roku, przewidywane wykonanie do końca roku

2018 roku orazplanowany wskaźnik inflacji.
Wydatki budzetu Gminy na 2019 rok okręślono na kwotę 23 424 999,90 zt, w

tym wydatki bież4ce to I7 384 298,05 zł.i wydatki maj4tkowe 6 039 701 ,85 zt.

3 956 853 zł,
4116 I24 zł',

196 I42 zł,



Wydatki na programy i projekty reaLizowanę ze środków pochodzqcych z

budzetu Unii Europejskiej oraz innych źtodeł. zagranlcznych niepodlegajęcych

zwrotowi rea\izowane w roku budżetowym wwysokoŚci 3 998 814,85 zŁ

poinformowała B o gumita Wyci szki ew1'cz.

Będ ąc przy głosie Skarbnik Gminy omówiła równiez Wieloletni4
Prognozę Finansowę Gminy na lata 2018-2025.

Kontynuujęc swoj4 wypowiedź Skarbnik Gminy poinformowała , iew
dniu 15 listopadafOI8 roku projekt budzetu Gminy na2019 rok został.

dostarczony do Regionalnejlzby Obrachunkowej w Kielcach w celu uzyskania
opinii.
Uchwałami Składu orzekajqcego Regionalnej Izby obrachunkowej w Kielcach

z dnia6 grudnia 2018 roku pozytywnie zaopiniowano:
- projekt uchwały budzetowej Gminy na201'9 rok,

- projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy ftnansowej Gminy nalata
20r9-f0f5.

Uchwałę RegionalnĄlzby obrachunkowej w sprawie opinii o projekcie

budzetu Gminy na 2OI9 rok odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Maria

Domańska.
Skarbnik Gminy udzięIit'a dodatkowych wyj aśnień doty czqcych proj ektu

budzetu Gminy na 2019 rok.
Następnie głos zabrał Wójt Gminy Henryk Konieczny, który

poinformował o zadaniach inwestycyjnych do projektu budzetu Gminy na

2019 rok.
Zadaniaroczne:

Szkolne Pracownie informatycznę - zadanie polegaj4ce na doposazeniu w

sprzętkomputerowy sal informaty czny ch w szkołach podstawowych na terenie

Gminy.
Zadanięj est dofinansowane ze środków Unii E'uropej skiej .

Rozbudowa oświetlenia ulicznego w Gminie - zadantę to obejmuje

budowę liniowego oświetlenia ulicznego w miejscowościach Gustawów,

Częrmno - Kolonia, Poręba i Sulborowicę oraz dodatkowo budowę latami

fotowo lta iczny ch w Czermnie przy Cmentar zu, 01 sz amowi c ach i Rudz i sku.

Zadanteto w całości finansowane ze środków własnych Gminy, zostało

rozpoczęte w 2018 roku natomiast płatności za wykonanie tych prac będ4 na

pocz4tku roku 2019.
opracowani e dokumentacj i techni czn ej doty czącej kanal i zacji sanitarnej

w miejscowości: Smyków, Gustawów' Studzieniec.
Zadarueto polega na wykonaniu dokumentacji technicznĄ wraz z uzyskaniem
p ozwol en Ia na budowę kana\tzaĄi s anitarnej w tych miej s cowo ści ach.

Szacunkowa wartośc zadaniawynosi 200 000,00 zł.

Projekt budowlany uzbrojenia działsk budowlanych na osiędlu o nazwie

określonej w miejscowym planie zagospodarowania ptzesttzennego obszar B -
,,WOLSKA'' obej muj Qcego tereny pod budownictwo j ednorod zinne.



Zadanie zaplanowano do zakonczenia w 2019 roku, jego wartośó to kwota

170.000,00 zł.
Przebudowa dróg gminnych w miejscowościach: Sępskie Niwy,

Podchojna, Papiernia, Poręba, Stanisławów i Stomorgi, szacunkowa wartośó

zadaniato 600 000 21.

Przebudowa drogi gminnej Zbojno-Kołoniec na długoścl'904 metry,

zadaniezostało zgłoszone do dofinansowania w ramach Programu Rozwoju

Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na|ata20l6.2019 i zostało

zaakceptowane do r ealtzacjt.
Wartość zadantato kwota 685 106,3I zł.w tym 50oń kwoty to dotacja celowa.

Zadania wieloletnie.
Ko mp 1 eks o wa termo m o d emizacj a bu dynkó w uzyte cznoś ci pub li c znej na

terenie Gminy tj. szkoły podstawowej i hali sportowej w Fałkowie oraz szkoły

podstawowej i remizy OSP w Czermnie.
Zadantęzostato zgłoszone do dofinansowania w ramach Regionalnego

Pro gramu operaryj ne go Woj ewó dztwa Ś wi ętokrzyskie go na lata 20 I 4 -2020 .

Całkowita wartośó zadaniawynosi 4.751,643,69 zt'w tym 95ońwartości to

dofinansowanie.
Na 2019 rok zaplanowano wykonanie prac termomodernizacyjnych o wartości

2.341.4]I,85 zł przy udzia\ę środków własnych wynoszQcych 1]'7.073,64 zł.

P oprawa j ako ści iy cia mie szkańców F ałkowa p oprz ęz r ew ttaltzacj ę
zdegradowanych obszarów tej miejscowości, zadantę zap|anowane do realtzacji

w latach 20f8-2021.
Zostało zgł.oszone do dofinansowania w ramach Programu operacyjnego
Woj ewo d ztw a S wi ętokrzyski e go na lata 20 I 4 -2020 .

Catkowita wartośó zadaniarealizowanego przez Gminę wynosi 3.891 .378,00 zł,

w tym 80% kwoty to dotacja.
Na 2019 rok zap\attowano wykonanie prac o wartości 1.550.000 ,00 zł.przy

udzia\e środków własnych wynoszQcych 310.000,00 zł.

" Następnie głos zabrał' prezes GLKS Fałków Pan Hubert Szymczyk' w

swojej wypowiedzi poinformował o dział'antach klubu w mijajęcym roku:

W roku 2018 do dnia dzisiejszego odbyło się:

1. ok 65 godzin Ząęć fitness -Iiczbauczestnikówod 20-35,

2. ok60 i,5 godzinnychzajęc - piłka siatkowa kobiet i dziewcz4t,

3. ok 160 godzin ząęó - piłka nozna chłopców/ trampkarzeljunlorzy +

seniorzy (sponsor) ok 80,

4. IJdział druzyn młodszych 2009 i młodsi - 11 wyjazdow na róznego

rodzajuturnieje (udziat w 13 turniejach w ciqgu roku).

5. IJdział drużyny 2008 i młodsi -5 turniejów eliminacyjnych - Fałków,

Włoszczowa, Końskie, Rado szyce, Włoszczowa.
6. W tym sezonie powstałatezLtga Seniorów dzięki inicjatywiep.Łukasza

Maciejczyka, dział.ń trenerów i zarzqdu klubu. Składa się w 90oń z

zawodników zamteszkałych na terenie Gminy Falków, Czermno,



olszamowice, Skórnice, Turowice, Starzechowice, - jest to najmłodsza
druŻynaw ltdze, śrędnia wieku ok2l-23lat.

90 % środków potrzebnych na udział. druźzyny w roku 2018 pokrył prywatny
Sponsor - Klub z środków własnych zapewniłjeden komplet koszulek. Seniorzy
rozegrah 10 meczy w tym 5 wyjazdolvych.

7. Udział w innych turniejach:
- Letnie Igrzyska LZS w Łopusznię - reprezentacja Gminy liczyła ok 30 osób
- II miejsce w piłki siatkowej, I miejsce w koszykówce,
-Udział Piotra Konia w biegach górskich:
- ok 12 startów - i II miejsce w Polsce w klasyfikacji generalnej biegów górskich

8. Klub organizował następujęce imprezy w Fałkowie:
Turniej eliminacyjny Orlika starszego - boisko sportowe,
Dzieńkobiet - aerobik,
Dzięn Kobiet - p. siatkowa,
Andrzejkowa Zumba,
Mikołajkowy Turniej piłki noznej halowej - ok 80 zawodników,
Mistrzostwa Gminy w tenisie stołowym,
Święteczny Turniej piłki noznej - 22.12.2018,
Koszty:
- ok 9 -10 tys. zł.pochłaniautrzymanie boiska w Fałkowie
.3,5 tys. zł. prowadzenie księgowości
.2 tys. zł. podatek - środki własne
- ok 600 zł- opłaty bankowe
- ok 3000 tys. zł opieka medyczna+ zakup środków pierwszej pomocy'
Razem- 20 tys. zł
W ujęciu analitycznymprzedstawia się to następujęco:
- pojedynczy wyjazd - średnio ok 400 zł,wyjazdów: ok 25 - kwota 8-10 tys. zł,
- sędziowie - pojedynczy mecz - ok 350 zt' -razem ok 9 tys. zt,
- zakup sprzętu - wydaliśmy ok 8 tys. zł + 4 tys. zt - prywatny Sponsor) .

- wyżywienie/woda/pizza. ok2 tys. zł,
- trenerzy - 20% społecznię: ok 25 tys. zt.brutto: - ok 20 tys. zł' netto ,

9. Kwota jakę klub wydał to:

- 50 tys. zł'- dotacja,
- 10 tys. zł. darowtzny od rodziców,
- 5 tys. zł inne darowizny i składki członkowskie,
- 15 tys. zł - Ministerstwo Sportu i Turystyki,
Kwota razęm ok 80 tys. zł.
Wniosek prezesaklubu:
W 2019 roku - planowane jest podtrzymanie dotychczasowych dziatan z
rozszerzeniem na turnieje wakacyjne w piłce noŻnej oraz udztał druzyny w
klasie B.



Klub przystąpt do konkursu w ramach współpracy Gminy z organizac1amt

pozariądowymi, jeśli oferta zostanie wybrana postulujemy zwiększenie dotacji

w celu zapewnienia opłat na sędziów twyjazdy, oraz częśc opłaty trenerskiej.

odnośnie wniosku prezęsa GLKS Fałków gtos zabrał Wójt Gminy, który

na wstępie stwierdz1ł źrc nie kwestionuje on osi4gnięć Klubu.
Poinformował on równiez, ie oprócz dotacji w ramach konkursu klub otrzymuje

równiez innę pomoc zLJrzędu Gminy np. W utrzymaniu boiska sportowego.

Będęc przy glosie Wójt poinformował, Że oprócz środków przeznaczonych na

dział.alnośc sportow4 w ramach ogłaszanego corocznie konkursu z budzetu

Gminy przeznaczane S4 równteŻ środki na sport szkolny.
Radna Agnieszka Zenka-Zganl'acz zwróclła uwagę' że kwota nie była

podvtyzszana od wielu \at a koszty zwiqzane z dztałalnościę GLKS sq coraz

wyzsze.
Pomoc w utrzymaniu nawterzchni boiska sportowego GLKS w Fałkowie

zaoferował Gminny Komendant oSP Grzegorz Zganl'acz, który poinformował

ze jednostki oSP korzystaj qztego terenu podczas zawodów sportowych.

Radna Elibieta Sliwinska Zaproponowała aby obnizajqc koszty

działalnoŚci GLKS W utrzymaniu boiska sportowego Klubu pomogli

pracowni cy zatrudnieni w lJrzędzie Gminy w ramach robót publicznych.
Wyjaśnień dotyczqcych omawianego tematu udzielił równiez radca

prawny Zygmunt Ptak.

Ad.pkt.S.
W kolejnym punkcie posiedzenia Skarbnik Gminy omówiła projekt

uchwały dotycz4cy stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Przy zbieruniu odpadów komunalnych w sposób selektywny oraz w sposób

nieselektywny.
Za odbiór odpadów w sposób selektywny obecnie obowiązuje stawka 5'00 zł od

osoby miesięcznie proponowana jest kwota 1 1,00 zł, natomtast za odbiór
odpadów zbteranych w sposób nieselektywny obecnie obowi4zuje stawka 10,00

zł aproponowana jest kwota20,00 zł od osoby za miesiąc .

Wysokość stawek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymtptzy
seiektywnym i nieseiektywnym zbieraniu odpadów komunalnych wyntka ze

stawet opłat z ofętt składanych w drodz e przetargv ptzez przedsiębiorców

prowadzqcych działalnośó w zakresie odbierania odpadów komunalnych od

właścicieli nieruchomości połozonych na terenie Gminy wyjaśniła Skarbnik

Gminy.
Zuwagina fakt, Żekoszty gospodarki odpadami powinny się bilansowaÓ z

przychodami uzyskiwanymi od mieszkańców uzasadniona jest zmlana
dotychczas obowięzujących stawek opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi, która ustalona zostaław f016 roku poinformowała Skarbnik

Gminy.



Będ4c przy głosie odpowiedziałaona na pytania dotyczqce omawianego tematu

między innymi wysokości dochodów Gminy z tfitu wpłat od mieszkańców za

odbiór odpadów komunaln y ch przy doty chczas obowięzuj ęcych stawkach oraz

po podwyiszęniu stawek za odbiór odpadów.
Następnie głos zabrałPrzęwodntczqcy Rady Piotr Gonerka, który

wyjaśnił ie w f0I9 roku Gmina ma obowlązek na swoim terenie uruchomić
Punkt Selektywnej Zbiorki odpadów Komunalnych co równiezwtqze się z

kolejnymi wydatkami.
Po wysłuchaniu dodatkowych wyjaśnień dotyczqcych propozycji stawek

za odbtor odpadów komunalnych radni 14 głosami ,,za,, i 1 głosem

',wstrzymujQcym 
się'' przyjęła proponowane stawki tych opłat.

Ad.pkt.6
Na wstępie gt.os zabrał.Przęwodntczqcy Rady Gminy i zapoznat. z

proponowanym Planem Pracy Rady Gminy na 2019 '

wy.;asnił o,, z"jest to zarys tematyczny w oparciu o który będzie obradowaó

Rada Gminy.
W trakcie roku będzie mozliwośó uzupełniania tematów w planie pracy o ile
będzie takapotrzeba.

Radni nie wnieś|t Żadnychuwag do przedstawionego przez

Przewodntcz4cego Rady Gminy Planu Pracy na2019 rok.

Następnie Przewodn rcZący Komisj i Rozwoj u Gospodar czego J an

Rutowicz zapoznał. zpropozycjami do Planu Pracy tej Komisjina2019 rok.

Zpropozycjami do Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rckzapoznał
jĄ przewodniczqcy Grzegorz Baran.

Na zakończenie gt.os zabrat Bogustaw Bartos Przewodniczqcy Komisji
Spraw obywatelskich i odczytał Plan Pracy tej Komisji na 2019 rok.

Do przedstawionych Planów Pracy Komisji naf0l9 rok nie zgtoszono

zadnych uwag.

Ad.pkt.7
Przewo dnicz4cy Rady Gminy ogłosił ptzęrwę w posiedzeniu Komisji.

Ad.pkt.8
Prowad zenie posiedzenia przejqł Przewodniczqcy Komisji Rozwoju

Gospodarczego Jan Rutowicz l'ldzięlił głosu radcy prawnemu Zygmuntowi

Ptakowi.
Poinformował on, Że w zwi4zku Ze zmlanąustawy o Samorz4dzie gminnym

konieczne jest opracowanie oraz uchwalenie nowego Statutu Gminy
przysto sowane go do aktualni e ob ow i4ztą ący ch prz epi s ów.

kontynuuj4c swoj4 wypowie dź Zygmunt Ptak szczegół.owo omówił projekt

Statutu.



Następnie stwierdził , ze po uchwaleniu Statutu przez Radę Gminy zostanie on

p,rzesłany do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa
Swiętokrzyskiego.

Radny Jarosław Kaczmaręk zwrócił się z zapytaniem kto decyduje o

zabraniu głosu podczas komisji czy sesji osobom zaproszonym czy
Przewodniczqcy Rady Gminy czy jestto zazgodqradnych.

Przewodniczqcy Rady Gminy wyjaśnił, ze określa to Regulamin Rady

Gminy.
ZygmuntPtak poinformował, iepodczas obrad o zabrantu głosu ptzez

uczestników sesji decyduje Przęwodn|czqcy Rady Gminy.

Ad.pkt.9
Gło s zabtał Przewodn tcz4cy Komi sj i Rewizyj nej Grzego rz Baran, który

przej qł prowadzeni e p o s i ed ZęnIa.

Ńastępnie udzielił głosu Wiceprzewodniczącej Rady Gminy Marii
Domańskiej, t.to'a zwróciasię o doposazenie Biblioteki Publicznej w Czermnie

w komputery .

Jak poinformowała Maria Domańska poniewaŻ szkoły otrzymały nowe

komputery to zę szkoły w Czermnlę moznaprzekazaÓ komputery do biblioteki.. 
W tym temacię gł.os zabrałPrzewodniczqcy Rady Gminy i poinformował,

ię szkoław Fałkowie otrzym a 24 komputery i szkoła w Czermnte 20

komputerów.
W dalszej części tego punktu gtos zabraŁ radny Bogusław Bartos, który

zwrocił się z prośbq aby wybory sołtysa w olszamowicach umieśció na

p o czątku harmo no gramu wyb o rc z e go, Zapr osi ó prz ew o źnlka świ ad c z ęc e g o

"słogi 
przewo^Iosób na obrady sesji w ce\u zaproponowania kursów na trasie

Czermno - Kolonia - Olszamowice i do Sutkowa.
Będąc przy głosie radny zwróclł się o usunięcie kręgów pozostałych po

remoncie kanalizacji w olszamowicach oraz dobudowę lamp oświetlenia

ulicznego na ulicy Czermińskiej w tej miejscowości.
Radny Jarosław Kaczmarckzwrocił. się o zamontowanie huśtawki na

placu zabaw w Sulborowicach.
Radny Jan Rutowicz zwtócił się z zapytanięm jak wyględa sprawa

podatku od garażry znajdujqcych się przy blokach w Fałkowie.

W tym ternacie głos zabrał. Piotr Gonerka i wyjaśnił, ze w rozumieniu

prawa budowlan.go nń s4 to garaze poniew az nte majq trwałych fundamentów.

Radny Jan ńziuba zwróctł. się o oznakowanie ulicy Cmentarnej ( parkingu

przy cmęntarzu).
nęóą. przy głosie radny Jan Dziub a zgł.oslt. brak mozliwości dostępu do

samocńodu pozamiczego jednostki ochotntczĄ Strazy PoiarnĄ w Czermnie w

przypadku nieobecności kierowcy oSP.
W ty"' temacie wypowie dział. się i wyjaśnień udzielił Gminny Komendant oSP
w Fałkowie Grzego rz Zganiacz.



Ad.pkt.10.
Na zakończenieposiedzenia głos zabrał. Przewodniczqcy Rady Gminy

Piotr Gonerka.
Podziękował on wszystkim zaldział w posiedzeniu i zł'oiył. zyczenlaz okazjl
Swiąt Bożego Narodzęnia.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała:

PRzE wU Dł.l l CzĄCY
(omisjl Spraw 4bńłd!Ęlskich
Rady\GłłiffłV Fał{owie

Bogusław Bartos
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PRZEwoDNIOzĄcY
Komisii Rozwoiu Gospodarczeqo
Radv nGminń Dałk6wió
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PrtzEńbI).r iuZĄCY- xońr#i R9.yizyjnej
Rad'Fń\*{lVf ałkorvie


